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اقتصـاد کشـور بـه برجـام و رفـع

تحریمها گره خورده است

نامه علي مطهري به رييسجمهور

با بازگشت به برجام كشور را از
ناهنجاري نجات دهيد

از جنابعالي به عنوان رييسجمهور انتظار اين
است كه از طريق شوراي عالي امنيت ملي اين

معضل را حل كنيد

علي مطهري، نماينده سابق تهران در مجلس در نامهاي به رييسجمهور
خواهان « احياي برجام» شده است. او كه سابقه 12 سال حضور در قوه
مقننه ايران را دارد در اين نامه خطاب به آقاي رييسي با اشاره به
اينكه «ايران هماكنون داراي دانش هستهاي» است اين سوال را مطرح
كرده كه «چرا بايد طوري عمل كنيم كه زمينه بازگشت پرونده ايران
به شوراي امنيت براي فعال كردن مكانيزم ماشه توسط طرفهاي ديگر
برجام و بازگشت قويتر تحريمها فراهم شود؟» مطهري با بيان اينكه
«چه بخواهيم يا نه، اقتصاد ايران به برجام و رفع تحريمها گره
خورده» از رييسجمهور درخواست كرده كه «شجاعانه و بياعتنا به فضاي
احساسـي برخـي تنـدروها از شـرط خـروج سـپاه از ليسـت سازمانهـاي
تروريستي» چشمپوشي شود؛ چراكه به گفته او در پس مشكلات كنوني بر
سر احياي برجام «آن كه مظلوم واقع شده، ملت ايران است كه قرباني
شعارهاي نامعقول شده و كشورش از توسعه باز مانده است.» متن كامل

اين نامه را بخوانيد.

جناب حجتالاسلام آقاي  رييسي 
دامت بركاته 
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رييسجمهور  محترم 
با سلام، همانطور كه مستحضر هستيد حال اقتصاد و معيشت مردم خوب
نيست و بخش اعظم آن ناشي از تحريمهاست. اينكه گفته ميشود ما
اقتصاد كشور را به برجام گره نميزنيم، يك سياست غيرواقعي و شعاري
است، زيرا ما چه بخواهيم و چه نخواهيم اقتصاد كشور به برجام و
رفـع تحريمهـا گـره خـورده اسـت. قـويترين اقتصادهـاي جهـان نيـز
نميتوانند مدت طولاني در شرايط تحريمي ايران به حيات خود ادامه
دهند. پايداري ايران ناشي از ماهيت ايدئولوژيك نظام سياسي و مردم
ايران بوده است. اما اگر فلسفه اين پايداري براي مردم كمرنگ شود
و روشن نباشد كه چرا بايد اين سختيها را تحمل كنيم و در ازاي آن

چه چيزي به دست ميآوريم ممكن است اين استقامت مخدوش شود.
اكنون ما صاحب دانش هستهاي هستيم و ميتوانيم نيازهاي دارويي و
كشاورزي و سوخت رآكتورهاي هستهاي خود را برطرف كنيم. همين مقدار
يك افتخار بزرگ براي ايران است. سوال اين است كه وقتي ما اعلام
كردهايم كه دنبال توليد سلاح هستهاي نيستيم. چرا بايد طوري عمل
كنيم كه زمينه بازگشت پرونده ايران به شوراي امنيت سازمان ملل
براي فعال كردن مكانيزم ماشه توسط طرفهاي ديگر برجام و بازگشت
قويتر تحريمها فراهم شود؟ از روسيه و چين هم كاري ساخته نيست،

ضمن اينكه اساسا به آنها اعتماد نداريم.
خروج نام سپاه از فهرست تروريسم امريكا خواسته بحقي است ولي وقتي
صهيونيستها بايدن را متقاعد و شايد مجبور كردهاند كه آن را
نپذيرد تا به اين وسيله برجام منهدم شود، اصرار بر آن، در جهت

خواست اسراييل حركت كردن است.
آنها سپاه ما را تروريست ناميدهاند و احكامي را بر آن بار
كردهاند، ما هم نيروهاي امريكا در منطقه خاورميانه موسوم به
سنتكام را تروريست ناميدهايم و دستمان براي اقداماتي باز است.

انتظار از جنابعالي به عنوان رييسجمهور اين است كه از طريق شوراي
عالي امنيت ملي اين معضل را حل كنيد، همانطور كه مقام رهبري حل
اين معضل را به عهده شما و اين شورا گذاشتند. نياز به شجاعت و
بياعتنايي به شعارهاي گذشته عدهاي خام و جامد فكر است كه برجام
را خيانت ميدانستند و حالا معلوم شده كه موهبت بوده است و آنها
كشور را از توسعه بازداشتهاند. به عنوان نمونه اكنون ميدان مشترك
نفتي ايران و عراق به نام آزادگان سالهاست كه توسط عراق با
سرمايهگذاري خارجي در حال استخراج است و حق ملت ايران به خاطر
تحريمها در حال ضايع شدن است. همينطور است ميدان نفتي آرش در
درياي خزر كه ميان ايران و آذربايجان مشترك است. ايران فرصتهاي
زيادي را خصوصا در حوزه نفت و گاز از دست داده است و همسايهها



نهايت استفاده را بردهاند. 
در اين ميان آنكه مظلوم واقع شده است ملت ايران است كه قرباني

شعارهاي نامعقول گرديده و كشورش از توسعه باز مانده است. 
براي تحقق آرمانهاي انقلاب اسلامي بايد بنيه اقتصادي كشور قوي باشد
و اين جز با بهبود روابط با دنيا و رفع تحريمها رخ نميدهد. با يك
كشور فقير كه با برخي همسايههاي خود نيز روابط خوبي ندارد و آنها
از ترس ما به دامن اسراييل افتادهاند نميتوان به آرمان آزادي

فلسطين رسيد.
از جنابعالي به عنوان رييسجمهور درخواست ميكنم شجاعانه و بياعتنا
به فضاي احساسي برخي تندروها، حال كه به خاطر لابي صهيونيستها
زورمان به خروج سپاه از فهرست ظالمانه امريكا نرسيد، از اين شرط
صرفنظر كنيد و با بازگشت به برجام، كشور را از وضع ناهنجار موجود
نجات دهيد. برادران سپاه نيز چنانكه قبلا گفتهاند، راضي به پيوند
زدن برجام به سپاه نيستند. آنها راه بياثر كردن فشارهاي امريكا
را پيدا خواهند كرد. براي شما دوام توفيقات الهي را از خداي

متعال مسئلت دارم.

با تقديم احترام  علي مطهري 
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